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Indeksy GPW zmiana 

 
Największe wzrosty kurs zmiana 

 

Największe spadki kurs zmiana 

 

Najwyższe obroty kurs obrót 

 

Indeksy zagraniczne zmiana 

 
Waluty i surowce zmiana 

 

Komentarz dnia: 

Prezes KGHM poinformował, że spółka nie planuje żadnych dużych przejęć w 2020 roku. 
Podkreślił jednak, że jest otwarty na współpracę z innymi spółkami państwowymi. Naszym 
zdaniem informacja negatywna dla spółki.   

W ramach rynku mocy aukcja główna zakończyła się ustaleniem ceny na 2024 rok w 
wysokości 259,9 zł za 1 megawat energii. To nieco więcej niż zakładaliśmy i jest to pozytywna 
informacja dla spółek energetycznych. 

 

WIG30: 

CCC - Urząd II instancji utrzymał niekorzystną dla CCC decyzję podatkową; CCC.eu odwoła się 
do WSA 

KGHM - KGHM jest otwarty na współpracę przy projektach energetycznych, cieszy się z 
rozwoju OZE w Tauronie 

KGHM - KGHM nie planuje dużych akwizycji w '20; jest gotów do współpracy ze spółkami SP 

KGHM - KGHM chce w '20 poprawiać wyniki mimo niezbyt sprzyjających warunków makro 

Pekao - Pekao Leasing pozyskało 100 mln euro z EBI na finansowanie MŚP 

PGNiG - PGNiG sprzeda Duonowi Dystrybucja ponad 150 tys. LNG w ciągu siedmiu lat 

PKN Orlen - Prezes Orlenu szacuje koszt budowy morskich farm wiatrowych na 12-13 mld PLN 

Tauron - Tauron nie otrzymał ofert zakupu ZG Janina 

Tauron - Przychody grupy Tauron z rynku mocy wyniosą w 2024 r. 149,04 mln PLN 

 

Pozostałe informacje: 

Sektor energetyczny - Cena zamknięcia w aukcji rynku mocy na rok dostaw 2024 wyniosła 
259,87 PLN/kW/rok - PSE 

Sektor energetyczny - UE planuje zgodę na neutralność klimatyczną, ale z prawem do 
zachowania miksu energetycznego 

11 bit studios - 11 bit studios ma trzy umowy wydawnicze 

Agora - UOKiK chce zakończyć do połowy '20 analizy ws. niezgłoszenia przez Agorę przejęcia 
Eurozetu 

Archicom - Archicom kupuje grunt w Poznaniu za 46 mln PLN pod budowę 1,3 tys. mieszkań 

Budimex - Oferta Budimeksu za 486,8 mln PLN netto oceniona najwyżej w przetargu GDDKiA 

Elektrobudowa - Sąd ustanowił tymczasowego nadzorcę dla Elektrobudowy 

Medicalgorithmics - Medicalgorithmics planuje emisję do 721.303 akcji serii G 

Medicalgorithmics - MDG może funkcjonować bez emisji akcji; jej brak może ograniczyć 
inwestycje - zarząd 

Medicalgorithmics - Medicalgorithmics zakłada wzrost przychodów r/r w '20 

Ursus - Ursus zarejestrował 187 nowych ciągników w okresie I-XI, o 40,8% mniej r/r - PZPM 

Wielton - Wielton w I-XI zarejestrował 3.081 nowych przyczep i naczep; o 18,4% mniej r/r - 
PZPM 

 

Spółki zagraniczne: 

Innogy (Niemcy) - innogy Polska liczy, że rynek energii wróci do normalności; nie planuje 
podwyżek cen od I '20 

 

Wydarzenia dnia: 

Trakcja - NWZ 

 

Nadchodzące wydarzenia: 

Bogdanka - NWZ (13 grudnia) 

 

Rainbow: tuż pod krótkoterminowym oporem  

  

Kurs Rainbow kontynuuje trend wzrostowy. Aktualnie konsoliduje się pod oporem na 32,00 
zł i najprawdopodobniej najbliższe sesje przyniosą jego przełamanie. Będzie to można 
odczytać jako kolejny sygnał kupna i zarazem zapowiedź ruchu w stronę 34,20 - 35,00 zł a 
nawet 38,40 – 39,15 zł. Ważnym wsparciem są z kolei okolice 28,50 zł. 
 

WIG otw. 55 949,2 -0,0%

WIG zam. 55 609,3 -0,5%

obrót (mln PLN) 654,0 1,1%

WIG 20 otw. 2 066,4 -0,3%

WIG 20 zam. 2 054,1 -0,6%

FW20 otw. 2 066,0 -0,8%

FW20 zam. 2 062,0 -0,4%

mWIG40 otw. 3 823,2 -0,2%

mWIG40 zam. 3 820,2 -0,1%

mBank 367,80 3,6%

Ten Square Games 183,40 3,1%

Bogdanka 36,50 2,8%

11 bit studios 388,00 2,6%

PGE 8,39 2,5%

PGNIG 4,14 -4,0%

Mabion 89,70 -2,9%

CD Projekt 257,10 -2,6%

GPW 40,95 -2,5%

Asseco SEE 25,20 -2,3%

OTP Bank 14 890,00 147

Nornickel 28,96 104

KGHM 93,80 91

OMV 50,10 87

Erste Group 32,36 68

BUX 44 640,4 0,0%

RTS 1 454,2 -0,2%

PX50 1 085,3 -0,2%

DJIA 27 881,7 -0,1%

NASDAQ 8 616,2 -0,1%

S&P 500 3 132,5 -0,1%

DAX XETRA 13 070,7 -0,3%

FTSE 7 213,8 -0,3%

CAC 40 5 848,0 0,2%

NIKKEI 23 410,2 -0,1%

HANG SENG 26 436,6 -0,2%

WIBOR 3m (%) 98,29 0,0%

EUR/PLN 4,290 0,3%

USD/PLN 3,869 0,0%

EUR/USD 1,109 0,4%

miedź (USD/t) 6 055,0 1,2%

miedź (PLN/t) 23 424,4 1,1%

ropa Brent (USD/bbl) 64,34 0,1%
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WIG30: 

CCC Urząd II instancji utrzymał niekorzystną dla CCC decyzję podatkową; CCC.eu odwoła się do WSA 
Dyrektor Izby Administracji Skarbowej we Wrocławiu podtrzymał decyzję Naczelnika Dolnośląskiego US, 

zgodnie z którą CCC.eu musi zapłacić podatek od czynności cywilnoprawnych w związku z nabyciem 

zorganizowanej części przedsiębiorstwa na podstawie umowy z 1.10.2014 zawartej pomiędzy CCC Shoes & 

Bags a CCC.eu. 

CCC poinformowało również, że CCC.eu Sp. z o.o. nie zgadza się z tą decyzją i odwoła się do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego. 

Na zobowiązania z tytułu podatku CCC utworzyło na początku września rezerwę w wysokości 21 mln PLN, co 

miało spowodować obniżenie skonsolidowanego wyniku finansowego netto za I półrocze 2019 roku o 17,1 mln 

PLN. (PAP) 

KGHM KGHM jest otwarty na współpracę przy projektach energetycznych, cieszy się z rozwoju OZE w Tauronie 
KGHM planuje w 2020 r. pierwsze inwestycje w obszarze fotowoltaiki, chce też ruszyć z projektami gazowymi - 

poinformował PAP Biznes prezes KGHM Marcin Chludziński. Spółka jest otwarta na współpracę z innymi 

podmiotami przy projektach energetycznych. Pozytywnie ocenia plany rozwoju OZE w Tauronie, którego jest 

akcjonariuszem (KGHM ma 10,39% w kapitale zakładowym Tauronu). (PAP) 

KGHM KGHM nie planuje dużych akwizycji w '20; jest gotów do współpracy ze spółkami SP 
KGHM nie wyklucza akwizycji komplementarnych podmiotów, ale nie ma w planach na przyszły rok takich 

działań w dużej skali - poinformował PAP Biznes prezes KGHM Marcin Chludziński. Spółka jest gotowa do 

współpracy z innymi podmiotami Skarbu Państwa i poszukiwania synergii. (PAP) 

KGHM KGHM chce w '20 poprawiać wyniki mimo niezbyt sprzyjających warunków makro 
KGHM chce w przyszłym roku dalej poprawiać wyniki finansowe i produkcyjne mimo spodziewanych 

zmiennych, niezbyt sprzyjających warunków makro - poinformował PAP Biznes prezes KGHM Marcin 

Chludziński.  

Prezes poinformował też, że priorytety na 2020 rok są niezmienne z punktu widzenia strategicznego: 

efektywność, elastyczność, ekologia, e-przemysł. Celem są dalsze procesy optymalizacyjne w hutnictwie, 

górnictwie, szersze wprowadzanie technologii cyfrowych w raportowaniu, optymalizacja zużycia energii. Mamy 

sporo inwestycji w hutnictwie związanych z BAT. W 2020 r. KGHM ma skończyć też rozbudowę projektu 

Żelazny Most. Planuje też udostępnienie kolejnych obszarów górniczych - dodał prezes. 

Jak wskazał prezes, tegoroczne produkcyjne cele budżetowe udaje się realizować z pewną nadwyżką z kwartału 

na kwartał. (PAP) 

Pekao Pekao Leasing pozyskało 100 mln euro z EBI na finansowanie MŚP 
 Pekao Leasing, spółka z grupy Banku Pekao, pozyskało z Europejskiego Banku Inwestycyjnego 100 mln euro 

na finansowanie inwestycji małych i średnich firm, które posłużą m.in. poprawie efektywności energetycznej i 

rozwojowi OZE. 

 Środki z EBI mogą być przeznaczone przez przedsiębiorstwa na finansowanie inwestycji w środki trwałe oraz 

wartości niematerialne i prawne, jak np. wydatki na badania i rozwój. Całkowity koszt przedsięwzięcia nie 

powinien przekraczać 25 mln euro, a wsparcie EBI sięgnąć może 12,5 mln euro. 

 Bank poinformował, że w ramach nowej umowy Pekao Leasing przeznaczy co najmniej 20% kwoty kredytu z 

EBI na finansowanie udzielane przedsiębiorstwom zarządzanym przez kobiety lub należące do kobiet. 

 Pekao podało, że to szósta umowa kredytowa podpisana przez Pekao Leasing i EBI. Wartość zawartych 

dotychczas umów kredytowych wynosi blisko 0,5 mld euro. (PAP) 

PGNiG PGNiG sprzeda Duonowi Dystrybucja ponad 150 tys. LNG w ciągu siedmiu lat 
 PGNiG i Duon Dystrybucja zawarły siedmioletni kontrakt, którego łączny wolumen wynosi ponad 150 tys. ton 

skroplonego gazu ziemnego. To największa umowa na sprzedaż LNG podpisana do tej pory przez PGNiG. 

 Umowa będzie obowiązywać od 1 stycznia 2020 roku do 31 grudnia 2026 roku. Na jej podstawie PGNiG będzie 

głównym sprzedawcą LNG dla Duon Dystrybucja. 

 Dostawy paliwa będą realizowane z terminala w Świnoujściu oraz zarządzanych przez PGNiG zakładów 

produkujących i przeładowujących gaz skroplony. Do tej pory Duon Dystrybucja kupował LNG nie tylko w 

kraju, ale i za granicą. 
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 PGNiG jest największym importerem LNG w Polsce. Kupowany przez spółkę gaz skroplony pochodzi z Kataru, 

Norwegii i USA. W ciągu trzech kwartałów 2019 roku PGNiG sprowadziło przez terminal w Świnoujściu prawie 

1,8 mln ton LNG. Większość paliwa jest regazyfikowana i wprowadzana do sieci, jednak część jest dostarczana 

klientom w postaci skroplonej za pomocą autocystern. 

 Wolumen załadunków LNG w Świnoujściu przekroczył 100 tys. ton. We wtorek, 10 grudnia, terminal opuściła 

6000. autocysterna z ładunkiem gazu skroplonego od PGNiG. Od kwietnia 2020 r. PGNiG będzie wyłącznym 

użytkownikiem nabrzeżnej stacji odbioru i przeładunku niskotonażowego LNG w Kłajpedzie. 

 DUON Dystrybucja realizuje dostawy gazu sieciowego i skroplonego poprzez własną infrastrukturę, to jest 

poprzez sieci dystrybucyjne oraz stacje regazyfikacji gazu LNG. Obecnie spółka posiada ponad 680 km 

własnych gazociągów, w tym w 12 lokalizacjach sieciowych przyłączonych do krajowego systemu gazowego 

oraz z 19 stacji regazyfikacji. Duon Dystrybucja dostarcza gaz do ponad 7000 odbiorców, z czego ponad 10% 

to odbiorcy instytucjonalni a pozostali to gospodarstwa domowe. (PAP) 

PKN Orlen Prezes Orlenu szacuje koszt budowy morskich farm wiatrowych na 12-13 mld PLN 
Prezes PKN Orlen Daniel Obajtek szacuje koszt budowy morskich farm wiatrowych na około 12-13 mld PLN. 

PKN Orlen (poprzez swoją spółkę Baltic Power) posiada koncesję na budowę farm wiatrowych na Bałtyku o 

maksymalnej łącznej mocy do 1200 MW. (PAP) 

Tauron Tauron nie otrzymał ofert zakupu ZG Janina 
 Tauron zakończył proces poszukiwania potencjalnego inwestora zainteresowanego nabyciem Zakładu 

Górniczego Janina z powodu nieotrzymania w wyznaczonym terminie ofert zakupu. 

 Jednocześnie emitent informuje, że będzie prowadził prace o charakterze koncepcyjno-analitycznym, których 

efektem powinna być realizacja kierunku strategicznego, mającego na celu uelastycznienie portfela aktywów 

grupy kapitałowej emitenta poprzez dostosowanie aktywów górniczych do planowanego zapotrzebowania 

grupy kapitałowej emitenta na paliwo. 

 Pod koniec maja Tauron przedstawił aktualizację kierunków strategicznych grupy na lata 2016-2025. Zakłada 

ona zwiększenie do 66% udziału źródeł nisko- i zeroemisyjnych w miksie wytwórczym Tauronu do 2030 roku. 

Spółka bierze pod uwagę ograniczenie działalności w segmentach górniczym i ciepłowniczym oraz sprzedaż 

części aktywów. Jak wówczas podano, analizowane będą opcje poszukiwania nabywców dla należącej do 

Tauronu Wydobycie kopalni Janina oraz dla spółki Tauron Ciepło. 

 Przedstawiciele grupy informowali niedawno, że pracują nad programem dla segmentu wydobycie, którego 

wyniki są cały czas pod presją niskiego wydobycia. 

 Po trzech kwartałach 2019 roku EBITDA segmentu wydobycie Tauronu jest ujemna i wyniosła 262 mln PLN. 

Strata EBIT segmentu wyniosła 676 mln PLN, a przychody: 733 mln PLN. Produkcja węgla handlowego spadła 

o 19% do 2,94 mln ton. (PAP) 

Tauron Przychody grupy Tauron z rynku mocy wyniosą w 2024 r. 149,04 mln PLN 
Przychody grupy Tauron z rynku mocy szacunkowo wyniosą w 2024 roku 149,04 mln PLN. 

Szacunkowe przychody grupy Tauron z rynku mocy w 2025 wyniosą 138,77 mln PLN, a w latach 2026-2028 

łącznie 393,70 mln PLN. 

Cena zamknięcia aukcji na 2024 rok wyniosła 259,87 PLN/kW/rok. 

Spółki grupy Tauron zawarły umowy mocowe na całkowity wolumen obowiązków mocowych wynoszący 

573,5 MW. 

Są to umowy na: 5 lat (tj. na lata 2024-2028) z obowiązkiem mocowym na poziomie 505 MW, z których 

szacowane przez spółkę roczne przychody wyniosą 131,23 mln PLN, na 2 lata (tj. na lata 2024-2025) z 

obowiązkiem mocowym na poziomie 29 MW, z których szacowane przez spółkę roczne przychody wyniosą 

7,54 mln PLN oraz na jeden rok (tj. na rok 2024) z obowiązkiem mocowym na poziomie 39,5 MW, z których 

szacowane przez spółkę roczne przychody wyniosą 10,26 mln PLN. (PAP) 
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Pozostałe informacje: 

Sektor energetyczny Cena zamknięcia w aukcji rynku mocy na rok dostaw 2024 wyniosła 259,87 PLN/kW/rok - PSE 
 Cena zamknięcia w aukcji głównej na rynku mocy na rok 2024 wyniosła 259,87 PLN/kW/rok. Aukcja 

zakończyła się w rundzie piątej. Sumaryczna wielkość obowiązków mocowych wynikająca z zawartych umów 

mocowych w wyniku aukcji dla roku dostaw 2024 wynosi 8 671,154 MW. (PAP) 

Sektor energetyczny UE planuje zgodę na neutralność klimatyczną, ale z prawem do zachowania miksu energetycznego 
Szefowie państw i rządów krajów unijnych mają podjąć decyzję o zgodzie na cel neutralności klimatycznej, ale z 

podkreśleniem zachowania prawa państw UE do kształtowania swojego miksu energetycznego - wynika z 

projektu wniosków na czwartkowo-piątkowy szczyt. 

Dokument, który widziała PAP, podkreśla, że transformacja do neutralności klimatycznej przyniesie ze sobą 

znaczne możliwości rozwoju technologicznego i potencjał do wzrostu gospodarczego. UE ma jednak zwrócić 

uwagę, że osiągnięcie celu neutralności w 2050 r. będzie wymagało przezwyciężenia poważnych trudności. 

Dlatego Rada Europejska ma wskazać na potrzebę ustanowienia odpowiednich rozwiązań i instrumentów, 

które miałyby wesprzeć "efektywną kosztowo, sprawiedliwą, a także zrównoważoną społecznie transformację", 

która będzie brała pod uwagę krajowe uwarunkowania i różne punkty startu. (PAP) 

11 bit studios 11 bit studios ma trzy umowy wydawnicze 
 11 bit studios ma podpisane trzy umowy, których przedmiotem jest wydanie gier komputerowych tworzonych 

przez zewnętrzne studia deweloperskie. Wartość każdej z umów jest większa w porównaniu ze zrealizowanymi 

przez spółkę do tej pory projektami. 

 W komunikacie podano, że pierwsza z umów dotyczy wydania gry z gatunku RPG o roboczej nazwie "Vitriol", 

której producentem jest polskie studio Fool's Theory. 

 Druga z umów dotyczy wydania gry o roboczej nazwie "Foxhole", której producentem jest hiszpańskie studio 

Digital Sun Games (odpowiedzialne m.in. za produkcję gry "Moonlighter", której wydawcą było 11 bit studios). 

 Jak podano, producentem trzeciej z gier, której wydawcą będzie spółka, jest zagraniczne studio deweloperskie. 

(PAP) 

Agora UOKiK chce zakończyć do połowy '20 analizy ws. niezgłoszenia przez Agorę przejęcia Eurozetu 
 Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów chce do połowy przyszłego roku zakończyć analizy dotyczące 

tego, czy Agora powinna była złożyć wniosek w sprawie przejęcia w lutym udziałów spółki Eurozet. 

 Wiceprezes UOKIK Michał Holeksa dodał, że postępowanie antymonopolowe w sprawie przejęcia, zgłoszonego 

przez Agorę w październiku, może zakończyć się w okresie lipiec-wrzesień 2020 roku. Obecnie urząd jest na 

etapie analiz prawnych i ekonomicznych tego, czy i jak niezgłoszenie narusza obowiązujące przepisy. 

 W lutym Agora podpisała z czeskim funduszem SFS Ventures umowę zakupu 100% udziałów Eurozet, na mocy 

której polska grupa przejęła 40% udziałów Eurozet za 130,7 mln PLN oraz zyskała opcję kupna pozostałych 

60%. Od lutego UOKiK sprawdza, czy Agora powinna złożyć w tej sprawie wniosek o koncentrację. 

 We wrześniu Agora poinformowała, że zamierza wykonać opcję kupna 60% udziałów Eurozet i w związku z tym 

złożyła 28 października do UOKiK wniosek o zgodę na transakcję. Pod koniec listopada urząd skierował sprawę 

do drugiego etapu ze względu na konieczność przeprowadzenia badania rynku. 

 Urząd liczy na to, że postępowanie dotyczące zgody na przejęcie Eurozetu zostanie zakończone pomiędzy 

lipcem a wrześniem 2020 roku. 

 Wiceprezes zaznaczał, że analizy w sprawie tego, czy Agora powinna zgłosić koncentrację w lutym oraz 

wniosek w sprawie przejęcia z października to dwa niezależne postępowania. (PAP) 

Archicom Archicom kupuje grunt w Poznaniu za 46 mln PLN pod budowę 1,3 tys. mieszkań 
Spółka zależna Archicomu zawarła ostateczną umowę przenoszącą prawo użytkowania wieczystego 

nieruchomości wraz z prawem własności posadowionych na niej budynków, położonej w Poznaniu w dzielnicy 

Grunwald, o powierzchni 8,6 ha, za cenę 46 mln PLN netto. 

Na nieruchomości spółka planuje inwestycję mieszkaniową wielorodzinną na około 1,3 tys. mieszkań. 

Inwestycja będzie finansowana ze środków spółki. (PAP) 
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Budimex Oferta Budimeksu za 486,8 mln PLN netto oceniona najwyżej w przetargu GDDKiA 
 Oferta Budimeksu za 486,8 mln PLN netto została oceniona najwyżej w postępowaniu GDDKiA na 

zaprojektowanie i budowę odcinka drogi S7 Płońsk – Czosnów. 

 Spółka zaznacza, że nie oznacza to wyboru oferty Budimeksu SA jako najkorzystniejszej, gdyż postępowanie 

dotyczące oceny ofert nie zostało ostatecznie zakończone. 

 Termin zakończenia robót to 36 miesięcy od daty zawarcia umowy. (PAP) 

Elektrobudowa Sąd ustanowił tymczasowego nadzorcę dla Elektrobudowy 
 Sąd Rejonowy Katowice - Wschód postanowił zabezpieczyć majątek Elektrobudowy poprzez ustanowienie 

tymczasowego nadzorcy sądowego. O zabezpieczenie wnioskowała firma Technik Polska sp. z o.o., wierzyciel 

Elektrobudowy. 

 Ustanowienie nadzorcy ma związek ze złożonym przez Technik Polska wnioskiem o upadłość Spółki wraz z 

wnioskiem o zabezpieczenie majątku poprzez ustanowienie tymczasowego nadzorcy sądowego. Na nadzorcę 

sąd w Katowicach wyznaczył Marcina Ferdyna, nr licencji doradcy restrukturyzacyjnego 220. 

 Jak podano w komunikacie ustanowienie tymczasowego nadzorcy sądowego zostało dokonane przed 

rozpoznaniem merytorycznym zgłoszonego przez Technik Polska wniosku oraz zarzutów podniesionych przez 

emitenta. Emitent dodatkowo wyjaśnia, że nie wydano dotychczas żadnego postanowienia w przedmiocie 

ogłoszenia wniosku o upadłość. 

 Jak wyjaśnia Elektrobudowa, roszczenie Technik Polska wynosi ok. 0,9 mln PLN, związane jest z realizacją 

projektu Metatezy i ma charakter sporny. W ocenie Elektrobudowy złożenie wniosku o ogłoszenie upadłości 

przez Technik Polska jest bezzasadne i stanowi działanie w złej wierze, co spółka podniosła w swojej 

odpowiedzi na wniosek Technik Polska skierowanej do Sądu. 

 W komunikacie Elektrobudowa poinformowała, że ma roszczenia wobec Technik Polska na kwotę ok. 3,3 mln 

PLN. 

 Elektrobudowa poinformowała w komunikacie, że w ocenie spółki podpartej analizą prawną wniosek Technik 

Polska jest bezzasadny tak merytorycznie, jak również formalnoprawnie, bowiem w kardynalny sposób 

naruszał zasady postępowania w tego typu przypadkach. W szczególności chodzi o okoliczność, iż dotyczył 

należności spornej, a więc nie wymagalnej, co do której Technik Polska nie przeprowadził żadnego 

postępowania sądowego, a jedynie skorzystał instrumentalnie ze ścieżki postępowania w przedmiocie 

ogłoszenie upadłości. Przedmiotowa płatność nie została przez spółkę dokonana chociaż, co istotne, mogłaby 

być uregulowana, o ile byłaby należna i wymagalna. 

 Dodano również, że ustanowienie tymczasowego nadzorcy sądowego powoduje, że w zakresie czynności 

emitenta przekraczających zakres zwykłego zarządu, niezbędnym będzie otrzymanie zgody tymczasowego 

nadzorcy. Nie wpływa to jednak na działalność operacyjną spółki. Spółka kontynuować będzie wszystkie 

procesy restrukturyzacyjne zapoczątkowane przed ustanowieniem nadzorcy, również w zakresie rozmów 

dotyczących uzgodnienia końcowych warunków finansowania działalności spółki, porozumień z kontrahentami, 

a także dalszą działalność operacyjną spółki.. 

 Elektrobudowa prowadzi od dłuższego czasu restrukturyzację finansową, której celem jest zwiększenie 

płynności, zapewnienie prawidłowej realizacji kontraktów, stopniowe unormowanie rozliczeń z dostawcami 

oraz podwykonawcami, doprowadzenie do jak najszybszego uregulowania wszystkich należności wobec spółki 

i docelowo zapewnienie odpowiedniego portfela zamówień oraz źródeł jego finansowania. (PAP) 

Medicalgorithmics Medicalgorithmics planuje emisję do 721.303 akcji serii G 
 Medicalgorithmics planuje emisję do 721.303 akcji serii G z pozbawieniem prawa poboru. Celem emisji jest 

pozyskanie kapitału na dalszą zmianę modelu biznesowego, rozwój sprzedaży międzynarodowej i technologii.  

 Medicalgorithmics rozpoczął w październiku 2018 roku przegląd opcji strategicznych. Spółka podała we 

wtorek, że w toku przeglądu podjęła decyzję o pozyskaniu kapitału w trybie emisji akcji na GPW w Warszawie. 

 Emisja ma odbyć się w ramach subskrypcji prywatnej z pozbawieniem prawa poboru, ale z pierwszeństwem 

dla akcjonariuszy posiadających co najmniej 0,5% ogólnej liczby głosów na dzień rejestracji na NWZ (22 

grudnia). 

 Cena emisyjna akcji serii G zostanie ustalona przez zarząd z uwzględnieniem efektów budowy księgi popytu, 

przy czym nie może być niższa od pomniejszonej o 10% średniej ceny rynkowej, ważonej wolumenem obrotów, 

z miesiąca poprzedzającego dzień rozpoczęcia procesu budowy księgi popytu. 
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 Jak podano w komunikacie, w ocenie zarządu, zasadnym jest pozyskanie kapitału, który umożliwi kontynuację 

procesu zmiany modelu biznesowego do modelu "in-network" przez spółkę zależną Medi-Lynx Cardiac 

Monitoring oraz umożliwi spółce prowadzenie prac badawczo rozwojowych nad nowymi produktami i 

utrzymanie optymalnego poziomu kapitału obrotowego. 

 W czwartym kwartale 2018 roku Medi-Lynx zatrudnił nowego prezesa, którego celem była zmiana modelu 

biznesowego spółki. 

 Spółka przypomniała, że w pierwszej połowie 2019 roku przebudowana została sprzedaż, zoptymalizowano 

działalność operacyjną, rozpoczęto proces negocjowania i podpisywania kontraktów z ubezpieczycielami 

prywatnymi (in-network). Ponadto w trakcie roku zawarto umowy pokrywające ok. 63% ubezpieczonych w 

USA w porównaniu do około 22% pokrycia na początku 2019 roku. 

 Na koniec 2019 r. grupa planuje zwiększyć ten zasięg do ok. 81% pacjentów ubezpieczonych w USA. 

 Prezes Marek Dziubiński poinformował, że intencją spółki jest pozyskanie inwestora lub inwestorów, którzy 

mogliby być zainteresowani długoterminowym wsparciem spółki w osiąganiu jej celów strategicznych. 

 Dodał on, że środki pozyskane z emisji akcji serii G pozwolą skoncentrować się na kontynuacji zmiany modelu 

biznesowego w USA oraz umożliwią dalszy rozwój technologii i sprzedaży międzynarodowej, przede wszystkim 

na takich rynkach, jak Kanada, Skandynawia czy szeroko pojęta Europa Zachodnia. 

 Prezes wskazał, że od kilkunastu tygodniu spółka obserwuje odwrócenie negatywnego trendu i systematyczny 

wzrost liczby rozpoczynanych sesji monitoringu EKG. 

 Spółka zamierza zwołać na 7 stycznia 2020 r. walne zgromadzenie z projektami uchwał umożliwiającymi 

podniesienie kapitału. (PAP) 

Medicalgorithmics MDG może funkcjonować bez emisji akcji; jej brak może ograniczyć inwestycje - zarząd 
 Medicalgorithmics może funkcjonować bez przeprowadzenia emisji akcji, ale jej brak mógłby istotnie wpłynąć 

na możliwość zwiększania wolumenu sprzedaży oraz inwestycje spółki. Prezes Marek Dziubiński zamierza wziąć 

udział w emisji w "istotnym stopniu". 

 Medicalgorithmics poinformowało, że planuje wyemitować do 721.303 akcji z pozbawieniem prawa poboru. 

Celem emisji jest pozyskanie kapitału na dalszą zmianę modelu biznesowego spółki zależnej Medi-Lynx, rozwój 

sprzedaży międzynarodowej i technologii. Prezes Marek Dziubiński pytany o to, czy spółka jest w stanie 

funkcjonować przy obecnym zakontraktowaniu bez emisji, stwierdził, że tak ale jak podkreślił mogło by to 

istotnie wpłynąć na możliwość zwiększania wolumenu sprzedaży, wprowadzania nowych produktów na rynek 

itd. Jak podkreślił tego typu działania w jakimś stopniu odbiłyby się na planach inwestycyjnych, na rozwoju 

nowych urządzeń czy dalszych inwestycjach w sprzedaż, a tego robić nie chcemy. 

 Prezes stwierdził, że większość pozyskanego kapitału zostanie przeznaczona na zwiększenie sieci sprzedaży. 

Wskazał, że liczba zatrudnionych w sprzedaży osób powinna mieć liniowe przełożenie na wzrost biznesu. 

 Prezes poinformował, że spółka wyczerpała możliwości pozyskania kapitału bankowego. (PAP) 

Medicalgorithmics Medicalgorithmics zakłada wzrost przychodów r/r w '20 
 Medicalgorithmics spodziewa się wzrostu przychodów w 2020 roku. Zarząd widzi duży potencjał rozwoju na 

rynkach poza Stanami Zjednoczonymi, chce inwestować w rozwój sprzedaży. 

 Prezes Marek Dziubiński stwierdził, że spółka przewiduje wzrost przychodów r/r oraz stabilną bazę kosztów 

operacyjnych. Dodał, że MDG planujemy dalej inwestować w rozwój sprzedaży i zatrudnianie większej liczby 

sprzedawców. 

 Zarząd podał, że w latach 2020-2021 planuje wprowadzić na rynek trzy nowe urządzenia. 

 Prezes zaznaczył, ze jeśli chodzi o 2020 rok to sytuacja na rynkach poza USA wygląda bardzo obiecująco i 

spółka spodziewa się dalszego dynamicznego wzrostu na tamtych rynkach. 

 Po trzech kwartałach 2019 roku przychody Medicalgorithmics wyniosły 136,3 mln PLN i były 4,6% niższe r/r. 

Spółka informowała, że wpływ na poziom przychodów miała mniejsza liczba świadczonych usług medycznych, 

co przełożyło się na spadek przychodów działającej w USA spółki zależnej Medi-Lynx. Dodatni wpływ miał 

wyższy o 8% średni kurs USD/PLN. 

 Zysk netto grupy po trzech kwartałach 2019 roku wyniósł 3,9 mln PLN wobec 10,9 mln PLN przed rokiem. 

EBITDA wyniosła 19 mln PLN, co oznacza spadek r/r o 16%. (PAP) 
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Ursus Ursus zarejestrował 187 nowych ciągników w okresie I-XI, o 40,8% mniej r/r - PZPM 
Ursus w okresie styczeń-listopad zarejestrował 187 nowych ciągników rolniczych, o 40,8% mniej r/r - podał 

Polski Związek Przemysłu Motoryzacyjnego. 

Udział Ursusa w ogólnej liczbie rejestracji nowych ciągników wyniósł w tym okresie 2,40% wobec 4,23% w 

analogicznym okresie 2018 r. (PAP) 

Wielton Wielton w I-XI zarejestrował 3.081 nowych przyczep i naczep; o 18,4% mniej r/r - PZPM 
Wielton w okresie styczeń-listopad 2019 r. zarejestrował 3.081 nowych przyczep i naczep, o 18,4% mniej r/r - 

podał Polski Związek Przemysłu Motorowego, powołując się na dane CEP. 

Udział firmy w rynku wyniósł okresie I-XI 13,96% wobec 15,26% w analogicznym okresie 2018 roku. (PAP) 
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Spółki zagraniczne: 

Innogy (Niemcy) innogy Polska liczy, że rynek energii wróci do normalności; nie planuje podwyżek cen od I '20 
 Filip Thon, prezes innogy Polska liczy na to, że w przyszłym roku rynek obrotu energią wróci do normalności. 

Dodał, że w związku z ustawą zamrażającą ceny energii, 2019 rok był trudny w segmencie sprzedaży. Jak 

powiedział prezes, innogy nie planuje od stycznia podnosić cen energii. 

 innogy Polska sprzedaje energię do około 1 mln klientów. (PAP) 
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Kalendarz: 
 

 
  

11 grudnia Trakcja NWZ

13 grudnia Bogdanka NWZ

WydarzenieSpółka
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INFORMACJE I ZASTRZEŻENIA 

DOTYCZĄCE CHARAKTERU REKOMENDACJI ORAZ ODPOWIEDZIALNOŚCI ZA JEJ SPORZĄDZENIE, TREŚĆ I UDOSTĘPNIENIE  

 
Niniejsza publikacja (dalej: „Publikacja”) została opracowana przez Biuro Maklerskie PKO Banku Polskiego (dalej: „BM PKO BP”), działający zgodnie z ustawą z dnia 29 lipca 2005 r. o obrocie 
instrumentami finansowymi, wyłącznie na potrzeby klientów BM PKO BP.  
 
Publikacja adresowana jest do Klientów, którzy zawarli umowę o sporządzanie analiz inwestycyjnych, analiz finansowych oraz innych rekomendacji o charakterze ogólnym w zakresie 
instrumentów finansowych przez BM PKO BP.  
 
Publikacja została przygotowana z dochowaniem należytej staranności i rzetelności, jednak BM PKO BP nie gwarantuje, że informacje zawarte w Publikacji są w pełni dokładne i kompletne. 
BM PKO BP nie ponosi odpowiedzialności za szkody poniesione w wyniku decyzji podjętych na podstawie informacji zawartych w niniejsze j Publikacji.  
 
BM PKO BP informuje, iż inwestowanie środków w instrumenty finansowe wiąże się z ryzykiem utraty części lub całości zainwestowanych środków. 
 
Niniejsza Publikacja nie stanowi oferty lub zaproszenia do subskrypcji lub zakupu oraz dokonania transakcji na instrumentach finansowych, ani nie ma na celu nakłaniania do nabycia lub 
zbycia jakichkolwiek instrumentów finansowych.  
 
BM PKO BP informuje, że świadczy usługę maklerską w zakresie sporządzania analiz inwestycyjnych, analiz finansowych oraz innych rekomendacji o charakterze ogólnym, na podstawie 
zezwolenia Komisji Nadzoru Finansowego z dnia 7 października 2010 r. Jednocześnie BM PKO BP informuje, że przedmiotową usługę maklerską świadczy klientom zgodnie z obowiązującym 
„Regulaminem świadczenia usługi sporządzania analiz inwestycyjnych, analiz finansowych oraz innych rekomendacji o charakterze  ogólnym w zakresie instrumentów finansowych przez 
Biuro Maklerskie PKO Banku Polskiego”, jak również umową o świadczenie usługi w zakresie sporządzania analiz inwestycyjnych, analiz finansowych oraz innych rekomendacji o 
charakterze ogólnym przez BM PKO BP. Podmiotem sprawującym nadzór nad BM PKO BP w ramach prowadzonej działalności maklerskiej jest Komisja Nadzoru Finansowego. 
 
 
Objaśnienie używanej terminologii fachowej 
min (max) 52 tyg - minimum (maksimum) kursu rynkowego akcji w okresie ostatnich 52 tygodni 
kapitalizacja - iloczyn ceny rynkowej akcji i liczby akcji 
EV - suma kapitalizacji i długu netto spółki 
free float (%) - udział liczby akcji ogółem pomniejszonej o 5% pakiety akcji znajdujące się w posiadaniu jednego akcjonariusza i akcje własne należące do spółki, w ogólnej liczbie akcji 
śr obrót/msc - średni obrót na miesiąc obliczony jako suma wartości obrotu za ostatnie 12 miesięcy podzielona przez 12 
ROE - stopa zwrotu z kapitałów własnych 
ROA - stopa zwrotu z aktywów 
EBIT - zysk operacyjny 
EBITDA - zysk operacyjny + amortyzacja 
EPS - zysk netto na 1 akcję 
DPS - dywidenda na 1 akcję 
CEPS - suma zysku netto i amortyzacji na 1 akcję 
P/E - iloraz ceny rynkowej akcji i EPS 
P/BV - iloraz ceny rynkowej akcji i wartości księgowej jednej akcji 
EV/EBITDA - iloraz kapitalizacji powiększonej o dług netto spółki oraz EBITDA 
marża brutto na sprzedaży - relacja zysku brutto na sprzedaży do przychodów netto ze sprzedaży 
marża EBITDA - relacja sumy zysku operacyjnego i amortyzacji do przychodów netto ze sprzedaży 
marża EBIT - relacja zysku operacyjnego do przychodów netto ze sprzedaży 
rentowność netto - relacja zysku netto do przychodów netto ze sprzedaży 
 
 
 
 
 

KONTAKTY 

Biuro Analiz Rynkowych 

Emil Łobodziński  (doradca inwestycyjny) (022) 521 89 13 emil.lobodzinski@pkobp.pl 

Paweł Małmyga (analiza techniczna) (022) 521 65 73 pawel.malmyga@pkobp.pl 

Przemysław Smoliński (analiza techniczna) (022) 521 79 10 przemyslaw.smolinski2@pkobp.pl 

Biuro Strategicznych Klientów Indywidualnych 

Paweł Kodym (dyrektor) (022) 521 80 14  pawel.kodym@pkobp.pl 

Michał Petruczeńko   (022) 521 79 69 michal.petruczenko@pkobp.pl 

Ewa Kalinowska   (022) 521 79 88 ewa.kalinowska.2@pkobp.pl 

Grzegorz Klepacki   (022) 521 78 76 grzegorz.klepacki@pkobp.pl 

Joanna Makowska   (022) 342 99 34  joanna.makowska@pkobp.pl 

Jacek Gaszewski   (022) 342 99 28  jacek.gaszewski@pkobp.pl 

Ewald Wyszomirski   (022) 521 78 39 ewald.wyszomirski@pkobp.pl 

Przemysław Lasota    (022) 580 33 14 przemyslaw.lasota@pkobp.pl  

Tomasz Zabrocki   (022) 521 82 13 tomasz.zabrocki@pkobp.pl 
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